分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740/ 750] 註冊申請人的送達地 址 Applicant's Address for Service
304915116	A 大灣區合縱資 B 大湾区合纵资	9,35, 36,38,45	10-01-2020	APlus Partners Capital Limited 46/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, HONG KONG	6th Floor, Prince's Building
304915125	A 合縱資才 B 合纵资才	9,35, 36,38,45	10-01-2020	APlus Partners Capital Limited 46/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, HONG KONG	WILKINSON & GRIST 6th Floor, Prince's Building Chater Road, Central HONG KONG

₹報編號 Journal No.: 2020/25
公布日期 Publication Date:28-02-2020

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

305097718

CHKRLSS & KEATH

18

22-11-2019

盛華斌

中國 浙江省浦江縣

前吳鄉馬橋村中區 126 號 港星國際集團 (香港)

有限公司 香港

九龍彌敦道 625 號 雅蘭中心辦公樓二期 15

樓 1508 室